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Betreft: Aanvullende schriftelijke vragen SP over mantelzorgers 
 
 

Geacht college,  

 

Naar aanleiding van uw eerdere antwoorden van 13 november jl.  op onze schriftelijke vragen over de 

problemen die veel mantelzorgers ervaren bij het uitvoeren van hun ‘taken’, zijn bij de SP nog een 

aantal aanvullende vragen gerezen.  

 

In uw antwoorden stelt u dat er (voldoende) zicht is op de problematiek waarmee mantelzorgers 

worstelen, en dat er ook ruime steun en goede informatie voorhanden is vanuit verschillende bronnen 

en instanties. Dat is mooi om te horen, maar wij horen ondanks dit alles nog veel schrijnende verhalen 

van mantelzorgers die het simpelweg niet meer trekken.  

 

We willen hier specifiek ingaan op het volgende punt dat onze aandacht trok bij het lezen van uw 

antwoorden op onze eerdere vragen:  

 

We stelden eerder vraag 7: 

7. Wordt er vanuit de gemeente momenteel proactief contact opgenomen met mantelzorgers 

om eventuele problemen vroeg te signaleren en om hulp te bieden bij het vinden van de 

juiste beschikbare steun vanuit de gemeente? 

Uw antwoord op vraag 7, luidde als volgt:  

7. ‘Zoals aangegeven loopt de ondersteuning via Steunpunt Mantelzorg. Wel is het zo dat vroeg 

signalering van een ondersteuningsbehoefte bij mantelzorg onze aandacht heeft bij de 

toegangsgesprekken met de Wmo-consulenten. Wanneer de situatie van een inwoner die 



 
 
 

 
 

Wmo ondersteuning aanvraagt in kaart wordt gebracht, dan komt ook expliciet de rol van 

een aanwezige mantelzorger aan de orde.’ 

Bij de mogelijkheden tot ondersteuning van de (overbelaste) mantelzorger gaat het dan vooral om 

informatie en advies met betrekking tot de ondersteuningsmogelijkheden via het Steunpunt 

mantelzorg, of om mogelijkheden met betrekking tot respijtzorg. Meestal helpt overnemen van de 

huishoudelijke taken bij de inwoner om het voor de mantelzorger makkelijker te maken de 

mantelzorgtaken te kunnen blijven doen, zonder zich op (het hele) huishouden te hoeven richten. 

 

Onze aanvullende vragen naar aanleiding van uw antwoord op vraag 7, luiden als volgt:  

1. Hoe verhoudt de inhoud van het laatste gedeelte van uw antwoord zich tot de onlangs aan 

de raad verstrekte informatie (RIB) over de enorme wachtlijsten voor huishoudelijk hulp, te 

weten 700 + wachtenden en de steeds langere wachttijden, die al oplopen tot 1 jaar? 

2. Met andere woorden: beschrijft u hier wensdenken of hebben de bedoelde mantelzorgers 

binnen de toekenning van uren huishoudelijke hulp prioriteit op andere vragers?  

3. Kunt u ons aangeven hoe vaak die tijdelijke ondersteuning om deze moverende redenen 

werd toegekend het afgelopen jaar?  

4. Wat betekent het volgens u voor de mantelzorgers als ze zelf deze primaire ondersteuning 

moeten ontberen?  

5. Wij zien een ‘mooie toekomst’ weggelegd voor mantelzorgers. U begrijpt dat dit cynisch is 

bedoeld. Onderschrijft u deze zorgen? En zo ja, kunt u dat toelichten? Zo nee, waar ziet u als 

college oplossingen voor deze groeiende problematiek? 

 

 

Hoogachtend, 

 

Jack van Gelooven  

Fractievoorzitter SP  


